
Referat frå FAU-møte 19/10-22 

 

Til stades: Tina Krøke, Frode Ekerhovd, Stian Solhaug Stor-Re, Emil Johannesen, Linn Therese 

McConnachie og Torun Svennevik 

 

1. Frode informerer om saker som blei tatt opp på SU-møte 

a. Det blir ikkje utbygging av skulen, men omorganisering. 

b. Skulekjøkkenet blir flytta ned til rommet ved sidan av gymsalen 

c. Dele av store rom for å lage fleire grupperom 

d. Handverksrom/sløydasl/fleirbruksrom 

e. Nytt digitalt utstyr til klasseromma 

f. Nye pultar/stolar/inventar 

g. Ynskje om temakveld med Barnevakten for alle klassar 

h. Dårleg lukt på toaletta i jentegarderoben ( kom etter eit 

gravearbeid utanfor skulen, sprekk i avløpsrør??)  

i. Lærarane ynskjer ny fotograf til skulefotografering. 

j. Merking av gymsal, må purre på vaktmester 

k. Auka prisar på smørelunsj på SFO, frå 75,- - 100,- /mnd. 

2. Julefestkomité 

a. Frode høyrer med rektor om avslutninga i gymsalen er klassevis 

eller to og to klassar.  

b. Torun tar kontakt med 1., 4., 7. klasse for å danne komité for 

julefest ( avventar tilbakemelding frå Frode) 

3. Refleksvestkonkurranse 

a. Frode tar kontakt med rektor for å avtale organisering av 

konkurransen.  Skal vi ha ein utvida konkurranse gjennom heile 

vinteren?? Dette konkluderte vi ikkje heilt. Dette får lærerene vere 

med å bestemme, sidan det er dei som skal organisere telling av 

reflekser  

4. 17. mai 

a. FAU- representantene frå 5. kl ( Tina og Linn Therese) tar kontakt 

med 2. klasse for å få i gang 17. mai komitéen, 5 foreldre frå kvart 

trinn ( 2. og 5. kl.) Bør starte planlegging rett over nyttår. 

5. Nytt FAU-møte blir 30/11 kl. 19 


